

A2LA-KALIBRIERUNG TEMP. 3-PKT

Werkskalibrierschein

Factory calibration certificate



Messumformer-Typ: 10000
transmitter type:

Serien-Nr.: 12345678
serial no.:

Messbereich: -1...100 °C
temperature range:

Ausgangssignal: 4...20 mA
output:

Genauigkeit: ± 0,1 %
accuracy:

Kalibrierdatum: 15.05.2024
date of calibration:

Auftragsnummer: 12345678
job no.:

Referenzgerät: 10000000
reference unit:

Prüfnormal, Temperatur: DIN EN ISO 9001
testing device, temperature:

Serien-Nr.: 12345678
serial no.:

PTB-Zertifikat: 12345678
PTB certificate:

Umgebungstemperatur: 20 °C
ambient temperature:

1. Wert	2. Wert	Abweichung
100	100	0
200	200	0
300	300	0
400	400	0
500	500	0

Die Kalibrierung erfolgte bei den angegebenen Umgebungsbedingungen mit einem "Referenzstandard" nach einem Referenz-
Prozess der Fertigungsfähigkeit in Anlehnung an die Normen des Deutschen Instituts für Normung (DIN) 11303.

The calibration was carried out at the specified ambient conditions with a "reference standard" according to a reference process of
manufacturing capability in accordance with the standards of the German Institute for Standardization (DIN) 11303.

Die Angaben zur Messgenauigkeit beruhen auf den Ergebnissen der Messunsicherheitsanalyse und stellen den
kalibrierten Messwert dar. Die Messunsicherheit beträgt nach der Kalibrierung 0,1 %.

The specified measurement accuracy is based on the results of the measurement uncertainty analysis and represents the
calibrated measurement value. The measurement uncertainty after calibration is 0,1 %.

Die gemessene Größe entspricht dem angegebenen Messwert, unter Beachtung einer Messunsicherheit von 0,1 %.

The measured value corresponds to the specified measurement value, taking into account a measurement uncertainty of 0,1 %.

Die gemessene Größe entspricht dem angegebenen Messwert, unter Beachtung einer Messunsicherheit von 0,1 %.

The measured value corresponds to the specified measurement value, taking into account a measurement uncertainty of 0,1 %.

Abdruck: Dieses Zertifikat wurde automatisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.

Printed: This certificate has been generated automatically and is valid without signature.

Das ganze gilt:

ifm electronic

Germany

Address: 44149 Datteln, Germany

www.ifm.com

Phone: +49 (0) 234 944-1111

Berat

[g]

19.171

Keterangan

Keterangan

Sertifikat kalibrasi harus dipesan bersama dengan sensor.

Sensor yang sesuai dikirimkan bersama dengan sertifikat kalibrasi.

Sertifikat kalibrasi dalam dua bahasa (Jerman/Inggris).

Pemesanan berikutnya hanya dapat dilakukan jika sensor dalam kondisi bersih pada saat dikembalikan.

Dalam lembar data versi internet, contoh sertifikat disimpan di tab "Download".